
PROTOKÓŁ NR XIII/2019 

Z XIII SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 20 grudnia 2019 r. 

XIII Sesja w dniu 20 grudnia 2019 r. rozpoczęła się godz. 1135 w  Sali Koncertowej im. K. 

Klenczona w Wieliszewie. Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych, stwierdził kworum, a 

tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że 

obrady Rady Gminy są nagrywane  i transmitowane. Poprosił zebranych, którzy będą zabierali głos 

podczas obrad, aby stosowali się do wymogów Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

Ad. 2. Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad.  

Pani Renata Gostkowska-Maczuga złożyła wniosek o dodanie do porządku obrad punktu dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działania Wójta Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: dodania do porządku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działania Wójta Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Po głosowaniu zmiany, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji  Rady Gminy Wieliszew z dnia  29 listopada 2019 r.  

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 



5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew  

na 2019 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2019. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2020. 

a)  odczytanie projektu Uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem oraz omówienie projektu, 

b)  przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy Wieliszew, 

c)  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d)  dyskusja na projektem Uchwały budżetowej, w tym nad wnioskowanymi propozycjami zmian  

i autopoprawek, 

e)  głosowanie nad projektem Uchwały budżetowej. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi na 

działania Wójta Gminy Wieliszew. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, 

dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych  w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Wieliszew w 2020 r. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, od nieruchomości na których zamieszkują 

mieszkańcy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innych nieruchomości wykorzystywanych na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok.  

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Ad.3. Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołu z sesji Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 29 listopada 2019 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 29 listopada 2019 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Ad. 4. Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew przedstawił informację o działalności Wójta 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Ad. 5. Pan Marcin Fabisiak, Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje o działalności 

Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

Ad.6. Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew przedstawił informację o wniesionych 

interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 

Poinformował radnych, iż wpłynęło pismo od pana radnego Edwina Zezonia. Odczytał jego treść. 

Jednocześnie podkreślił, iż pisma nie należy uznawać za interpelację, a jedynie jako wniosek o 

udzielenie informacji publicznej. Przedstawił w tym zakresie stosowną opinię prawną. Pan Edwin 

Zezoń podziękował za szybkie i wyczerpujące odpowiedzi na zadane pytania.  

Pani Renata Gostkowska-Maczuga odniosła się do treści informacji i zapytała, czy dość duże wpływy z 

podatku w poprzednich latach mogły mieć związek z akcją promocyjną „Rozlicz PIT w Gminie 

Wieliszew. Wygraj samochód”. Pan Wójt wyjaśnił, iż nie mam na to bezpośrednich dowodów, ale 

firmy, które organizują tego typu wydarzenia potwierdzają, iż jak na niewielką gminę, akcja w 

Wieliszewie miała bardzo duży odzew.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego i poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał zebranym, iż do projektu została przygotowana 

autopoprawka, którą należy w pierwszej kolejności przegłosować. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia autopoprawki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 



Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew zwrócił uwagę, iż nigdy wcześniej nie było konieczności 

głosowania nad autopoprawką i nie rozumie, dlaczego w tym przypadku głosowanie takie musiało mieć  

miejsce. 

Pan Marcin Fabisiak wyjaśnił, iż otrzymał informację, iż w związku z tym, że Komisja Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego zaopiniowała projekt uchwały przed wniesieniem  autopoprawki, to 

należy takie głosowanie przeprowadzić.  

Pani Agnieszka Wolińska, radca prawny wyjaśniła, iż jest to raczej kwestia praktyki. Jeżeli głosowanie 

miało miejsce, to można nadal tą praktykę stosować. Jeżeli radni uznają, że głosowanie poprawek daje 

możliwość wypowiedzenia się na sesji, takie stanowisko też będzie można uznać za prawidłowe. 

Pan Marcin Fabisiak zapytał, w jaki sposób należy postępować, gdyż autopoprawki zostały złożone 

również do kolejnych projektów uchwał. 

Pani Agnieszka Wolińska wyjaśniła, iż skoro dotychczasowa praktyka nie uwzględniała konieczności 

głosowania nad autopoprawką, to wydaje się lepszym rozwiązaniem utrzymanie jej i niegłosowanie nad 

pozostałymi zmianami.   

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń. 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 

2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały, co do której również została 

wniesiona autopoprawka, zajmowała się Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, 

poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew odniósł się do kwestii głosowania poprawek do 

projektów uchwał. Zwrócił uwagę, iż nigdy taka praktyka nie była stosowana a radni zawsze mogli 

wypowiedzieć się odnośnie proponowanych zmian. Dlatego, uważa, iż zmiana w tym zakresie jest 

niepotrzebna.  

Pan Marcin Fabisak, Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, iż autopoprawki zostały złożone po 

zaopiniowaniu przez właściwą komisję merytoryczną i dlatego powinny być poddane pod głosowanie. 

Pani Agnieszka Wolińska ponownie wyjaśniła, iż przepisy nie regulują tej kwestii i jest ona 

pozostawiona do decyzji radnych. Nie ma żadnych przeciwskazań, aby taka poprawkę poddać pod 

głosowanie.   

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 



Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew 

na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

Ad.  9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego i poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię jednogłośnie pozytywną 

Uwag i wniosków do projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2019.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, do której również została 

wniesiona autopoprawka, zajmowała się Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego i 

poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

Uwag i wniosków do projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 



Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew przypomniał radnym, iż omawiany punkt składa się z kilku 

podpunktów, przy czym pierwszy z nich dotyczy odczytania projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zaproponował, aby wzorem wcześniejszej praktyki zrezygnować z tego, gdyż wszyscy radni zapoznali 

się z projektem. 

a) odczytanie projektu Uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem oraz omówienie projektu, 

Głosowano w sprawie: 
odstąpienia od odczytania projektu Uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem .  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Miętek 

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew przedstawił prezentację dotyczącą projektu Uchwały 

budżetowej na rok 2020. 

b) przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy Wieliszew, 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy na temat 

projektu. 

Przewodniczący Komisji: Rewizyjnej, Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Skarg, Wniosków i Petycji poinformowali, że projekt Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na rok 2020 zyskał opinię pozytywną. 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr Wa.487.2019 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 grudnia 2018 r.  w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok oraz o 

możliwości sfinansowania deficytu. 

d) dyskusja na projektem Uchwały budżetowej, w tym nad wnioskowanymi propozycjami zmian i 

autopoprawek, 

Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew poinformował zebranych, iż przedstawiona autopoprawka do 

projektu uchwały budżetowej dotyczy zwiększenia środków na zakup samochodu strażackiego dla 

OSP Janówek. Z uwagi na zgłaszane wcześniej braki środków na ten cel, na posiedzeniu połączonych 

komisji  w dniu 26 listopada 2019 r.  został złożony wniosek o przesuniecie projektowanej kwoty z 

pozycji dotyczącej zakupu wozu na pozycję: wykonanie ul. Zacisze. Proponowane w autopoprawce  

zwiększenie środków na zakup pojazdu dla straży powoduje, iż głosowany wcześniej wniosek jest 

bezzasadny. 

Głosowano w sprawie: odrzucenia wniosku dotyczącego przesunięcia środków finansowych z 

zadania Zakup samochodu dla OSP w Janówku na wykonanie ul. Zacisze.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 



Głosowano w sprawie: zatwierdzenia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Pan Marcin Fabisiak, Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy Wieliszew za 

zapewnienie środków finansowych na zakup wozu strażackiego dla OSP Janówek w głosowanej 

autopoprawce. 

e) głosowanie nad projektem Uchwały budżetowej. 

Pan Jan Sołtys zapytał, czy wizualizacja Remizy OSP w Wieliszewie pokazywana w prezentacji pana 

Wójta odpowiada projektowi tego budynku oraz, czy przewidywany jest wzrost etatów w Urzędzie 

Gminy Wieliszew. Zwrócił uwagę, iż w trakcie spotkania z Kierownikiem Referatu Podatków, 

Komisja Rewizyjna otrzymała informację o brakach kadrowych w tej jednostce. Dlatego, chciałby 

wiedzieć, czy Referat Podatków radzi sobie ze sprawami podatkowymi odnośnie deweloperów. 

Nawiązując do pierwszego pytania, pan radny zwrócił uwagę, iż wizualizacja budynku z płaskim 

dachem nie pasuje do historycznej zabudowy Wieliszewa. Pan Sołtys zapytał również o powody 

przesunięcia terminu otwarcia ofert na budowę hali sportowej w Łajskach. 

Pan Wójt wyjaśnił, iż na slajdzie pokazana jest wyłącznie koncepcja. Projekt został dopracowany z 

udziałem straży pożarnej i mieszkańców Wieliszewa. Nie ma wprawdzie dachu spadzistego, ale 

wygląda bardzo dobrze. Jeśli chodzi o wydatki na administrację, to pozycja głównie dotyczy dotacji 

przeznaczonej na e-urząd. W chwili obecnej udało się polepszyć warunki pracy Referatu Podatków, 

który ma do dyspozycji 3 pomieszczenia i w którym zatrudniona  została jeszcze jedna osoba. 

Pracownicy są motywowani premiami a jeden z nich jest obecnie przygotowywany do przejęcia 

wyłącznie spraw deweloperów. 

Pan Paweł Kownacki wyjaśnił ponadto, że przesunięcie terminu otwarcia ofert na budowę hali 

sportowej w Łajskach wynikał z dużej ilości pytań, na które należy odpowiedzieć, również po to żeby 

zwiększyć krąg zainteresowanych firm. 

Pan Edwin Zezoń zapytał, z czego wynikają tak olbrzymie dysproporcje budżetowe  pomiędzy 

miejscowościami. Zwrócił uwagę na gorsze traktowanie Michałowa Reginowa w stosunku do innych 

wsi z terenu Gminy Wieliszew. Ponadto, zwrócił uwagę na konieczność  przygotowania wstępnego 

planu odnośnie modernizowanej drogi DW-61 i udziału Gminy w ewentualnych ustaleniach zjazdów i 

udogodnień dla mieszkańców oraz rozbudowy systemu kanalizacji w północnej części Gminy 

Wieliszew. Pan radny zapytał, czy prowadzone są rozmowy z firmą AG Complex odnośnie budowy 

kanalizacji w Michałowie Reginowie. 

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew zwrócił uwagę, iż trudno jest mówić o dysproporcjach, 

gdy ocena dokonywana jest wyłącznie z perspektywy okręgu wyborczego. Inwestycje realizowane w 

poszczególnych miejscowościach służą wszystkim mieszkańcom.  Gmina jest w stałym kontakcie z 

AG Complex, która zamierza wywiązać się ze swoich wcześniejszych zobowiązań,  po  pozyskaniu 

stosownych pozwoleń. 

Pan Edwin Zezoń wyjaśnił, iż mówiąc o dysproporcjach chodzi mu bardziej o małe inwestycje  np. 

chodniki, wyniesienia itp., których w Michałowie Reginowie brakuje. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 



Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi 

na działania Wójta Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu 

uchwały. 

Pani Renata Gostkowska-Maczuga poinformowała zebranych, iż projekt uchwały zyskał jednogłośnie 

opinię pozytywną. Pani przewodnicząca odczytała treść anonimowej skargi dotyczącej procedury 

przeprowadzenia akcji: „Zapłać podatek w Gminie Wieliszew. Wygraj samochód” oraz wyjaśniła, 

dlaczego skarga powinna być pozostawiona bez rozpoznania. Powodem takiej decyzji były 

obowiązujące w tym zakresie przepisy prawa, które dają możliwość podjęcia uchwały o takiej treści. 

Komisja również wysłuchała wyjaśnień Kierownika Referatu Promocji i Informacji w zakresie 

organizacji loterii i nie doszukała się w sposobie organizacji akcji żadnych nieprawidłowości. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej 

skargi na działania Wójta Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się również Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji i poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii na temat 

projektu uchwały. 

Pani Renata Gostkowska-Maczuga poinformowała zebranych, iż projekt uchwały zyskał jednogłośnie 

opinię pozytywną. Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, iż petycja została rozpatrzona jedynie w 

zakresie dotyczącym gminy- płatności za parkowanie, natomiast w pozostałym zakresie Komisja 

uznała, że należy ją przekazać według właściwości. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, dla 

których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Oświaty, 

Kultury i Sportu. Pan przewodniczący Komisji –radny Artur Miętek poinformował zebranych, iż 

projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu, określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i 

szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Wieliszew w 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Oświaty, 

Kultury i Sportu. Pan Artur Miętek poinformował zebranych, iż projekt uchwały zyskał jednogłośnie 

opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Wieliszew w 2020 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad.16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, od nieruchomości na których zamieszkują 

mieszkańcy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego i poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, od nieruchomości na których 

zamieszkują mieszkańcy..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego i poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 



Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego i poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały, do której również została 

wniesiona autopoprawka, zajmowała się Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii  poprosił 

Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna Kwiatkowska 

poinformowała, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 20. Wolne wnioski i informacje. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 21. Zamknięcie obrad sesji. 

O godzinie 1441 Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew zamknął obrady sesji. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Wieliszew 

  

 

Przygotował(a): Angelika Pasek-Gilarska 

 



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


